
Company Profileالملف التعريفي للشركة



ز للوقود في أوائل عام 2020 م وهي كيان مُتخصص في  بدأت فكرة إنشاء شركة تميُّ
أيدي بتضافر جهود  تأسست  وقد  السيارات.  وخدمات  البترولية  الخدمات   تقديم 
التوقعات منذ بدء ز   سعودية مثابرة وفريق شغوف ذو كفاءة عالية، وفاقت تميُّ
 نشأتها بنتائج باهرة وسريعة النمو. كما أنها تسعى دائمًا لتقديم أفضل الخدمات
والسعي الشغف  يجمعها  بكوادر  ز  نتميُّ فنحن  السعودية.  العربية  المملكة   في 
الحالية والمستقبلية، ويهدف العملاء  لتلبية كافة متطلبات واحتياجات   المُستمر 
لمملكتنـا والمـستـدامـة  الاقتصـادية  الـتـنـميـة  رواد  من  يكـون  أن  إلى  ز  تميُّ فـريـق 

نبذة عامة

In early 2020, Tamiyoz Fuel Company was established as a Petroleum and 
Automotive Services provider. It was founded by a highly qualified and 
passionate Saudi team, committed to excellence and driven to achieve 
impressive results, which helped the company grow rapidly since its inception. 
Furthermore, they strive to provide the best services in the Kingdom of Saudi 
Arabia - our team works tirelessly to meet the current and future needs 
of clients, and aim to be among the pioneers of the economic and sustainable 
development of Saudi Arabia.

Overview

..



رسالتنا

Our Message

وارتقاء لتقديم حلول تساهم في تطور  للوقود  تميز   نهدف في شركة 
 قطاع النفط والبترول، كما نسعى لبناء علاقات مستدامة مع شركاء

البترولية الخدمات  احتياجاتهم في مجال  بتلبية كل  .النجاح 

Striving to develop sustainable relationships with partners by 
meeting all their Petroleum services needs and providing 
solutions that contribute to the development and enhancement 
of the Oil and Petroleum industry.
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رؤيتنا
الرائدة الشركـات  نكـون إحدى  البترولية وأن  الخدمات  للوقـود أن نطـور  نسعـى في شركـة تميـز 

ا للنجاح والتفوق،  في السوق المحلّي والإقليميّ والعربيّ والعالميّ. كما أننا نتطلع بأن نكون معيارً
وأن نقدم خدمات تساعد بشكل إيجابي في نهضة سوق الخدمات البترولية والنفط السعودي. 

Our Vision
Aiming to be one of the leading companies in local, regional, Arab, and international markets. 
Further, we aspire to being a benchmark for success and excellence, as well as providing 
key services to the renaissance of the Saudi Oil industry and Petroleum services market.



ز أن نساهم في تقديم خدمات  تماشيًا مع رؤية الوطن الرشيدة، نحرص في تميُّ
التطوير والاستثمار العقاري والذي يعد أحد أهم القطاعات في الرؤية، وهو
 يشهد نمـوًا كبيرًا في الأعـوام الأخيرة، ويعـد أحد العوامـل الأسـاسـيــة لتحقـيـق 
ز حلول بترولية تساعد في تحقيق رؤية الغد اقتصاد مستدام، كما نقدم في تميُّ

In line with the Vision of tomorrow, we, at Tamiyoz, are keen to enhance 
the real estate development and investment industry by providing 
services that align with Vision 2030. In recent years, the industry has 
witnessed great growth, and is one of the main factors for achieving 
a sustainable economy that contributes to the renaissance of Saudi 
Arabia; thus, fulfilling the future.
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بناء العلاقات
Building 

Relationships
الجودة
Quality

الشفافيّة
Transparency

المسؤولية
Accountability

الإبتكار
Innovation

قيمنـــا
Our Values



Services
Our Servicesخدماتنا

ية العقار التنمية  مجال  في  شغوفة   كوادر 

 والاستثمارية ذي خبرة ومعرفة واسعة، مستعدة

لمساعدتك في كل خطوة وتحقيق نتائج متميزة

 
Ambitious team of experts in the field of 
real estate development and investment; 
have the knowledge and resources to help 
you make the most of your investments.

تقديـم مجموعـة واسعــة من الخدمات، من إدارة

الوقود. يعمل تأهيل محطات  إعادة  إلى   العمليات 

فريقنا معك لتطوير حلول متخصصة تلبي احتياجاتك

Offering a wide range of services, from 
managing operations to rehabilitating existing 
fuel stations. We will work with you to develop 
a customized solution that meets your needs.

توريد وتركيب يقدّم   فريق تقني ذو خبرة عالية 

لضمان الكهروميكانيكية  المعدات   وصيانة 

وكفاءة بسلاسة  معداتك  .تشغيل 

Experienced team of technicians provide 
installation and maintenance services to 
ensure your device is running smoothly 

and efficiently.

وبناء لتطوير  ومتكاملة  شاملة  حلول   توفير 

 محطات الوقود، دائمًا ما نستخدم مواد عالية

 الـــجودة خلال مراحل التطوير والبــنــاء ونلـتــزم

بمعايير السلامة الدقيقة
التطوير والاستثمار العقاري

Real estate development 
and investment

إدارة وتشغيل وتأهيل
محطات الوقود 

Management, operation and 
rehabilitation of fuel stations

تطوير وبناء محطات الوقود

Development and construc-
tion of fuel stations

توريد وتركيب وصيانة
المعدات الكهروميكانيكية 

Electromechanical equipment 
installation and maintenance

فـي تـمـيـز نسعـى بتقديـم أفـضـل الخدمـات التـي تـواكب السـوق المحلـي والإقليـمـيّ، ومن أهـمـهـا:
At Tamiyoz, we strive to provide the best services to the local and regional markets, such as:

Providing the most comprehensive 
solutions for your business we use the 

highest quality materials and adhere to 
strict safety requirements during all 

stages of development and construction.



مواقعنا

Our Locations

 نحرص في تميز على اختيار أفضل المواقع الاستراتيجية
في المهمـة  الفــرعـيــة  والطـرق  المحورية  الطــرق   على 
 المنطقتين الغربية والجنوبية، ونتطلع للتوسع بشكل

أكبر على نطاق المملكة

As we look forward to expanding further throughout 
the Kingdom, we are very careful about selecting 
the best strategic locations along pivotal and secondary 
roads in the Western and Southern regions.

.



تميُّز مشاريعنا
About Our Projects



About Our Projectsتميُّز مشاريعنا

(1641.52 m2)

مشروع محطة طريق الملك
King's Road Station

مشروع محطة شارع الأمير سلطان
 Prince Sultan Street Station

 تم افتتاح محطة شارع الأمير سلطان في مدينة جدة في نوفمبر،

 عام ٢٠٢٢م، وتقع في حي البساتين شمال ميدان الآية. يعتبر شارع

الأمير سلطان أحد أهم الطرق المحورية في مدينة جدة

Prince Sultan Station was inaugurated in November 2022 in 

the Al-Basateen District, Jeddah, north of Al-Ayah Roundabou. 

The station location is very important due to Prince Sultan Street 

being one of Jeddah's most important pivotal roads in Jeddah.

مشروع محطة طريق المدينة
Al-Madinah Road Station

 تم افتتاح محطة حي الشرفية في مدينة جدة في يوليو، عام 2022 م،
طريـق عـلى  تقع  فهي  اتيـجي  الاستر بموقعهـــا  المحطة   وتـميـّزت 
فهو وحركــةً  ازدحامًا  الطرق  أكثر  من  يعتبر  الذي  المنـورة   المدينة 
 يربط شمال مدينة جدة بجنوبها. كما تقع المحطة مجاورة لجامع

 الملك سعود أحد المعالم المعروفة في جدة

Located on Al-Madinah Al-Munawwarah Road, adjacent to the 
King Saud Mosque, Ash Sharafiyah Station opened in the city 
of Jeddah in July 2022, Al-Madinah Road’s location connects 
Jeddah’s north with its south. The station adjacent to the King 
Saud Mosque, one of the city's most significant landmarks.

 تم افتتاح محطة طريق الملك في مدينة جدة في الربع الثاني من

 2023 م، وتقع في حي أُبحر الجنوبية بجوار معلم بارز وهو ميدان

الجمل

King's Road Station was opened in Jeddah in the middle of 

2022, and it is located near a significant landmark, the Camel 

Roundabout.

.
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About Our Projectsتميُّز مشاريعنا

مشروع محطة المنار
Al Manar Station

مشروع محطة مكة
Makkah Station

حي في  تقع  وهي  م،   2022 عام  يونيو،  في  مكة  محطة  افتتاح   تم 

السكنية والتجارية المباني  الذي يشهد تطور سريع في  البحيرات 

Makkah Station opened in June of 2022, in the Al-Buhairat 

district, which is experiencing a growth in residential and 

business  developments. 

مركز سيزون التجاري
Season Strips Mall

تم فقد  الوقود،  محطــات  في  فقط  محصـورة  ليست   مشاريعنــــا 

 افتتاح  مركز سيزون التجاري في يناير، عام ٢٠٢٢ م. ويتكون المركز من

معارض تجارية ووحدات إدارية

In January 2022, Season Strips Mall opened. It is located in the 

North Obhur district of Jeddah, it consists of trade fairs and 

administrative units.

2022، وتقع في شمال المنار في يونيو، عام   تم افتتاح محطة حي 

ز المحطة بوقوعها على أحد الطرق الرابطة  شرق مدينة جدة. وتتميُّ

جدة مدينة  أحياء  بين 

Located in the northern part of Jeddah, Al-Manar district 

station was opened in June 2022. Further, it is near one 

of the city's most prominent  malls,  Jasmine Mall.

.

.
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In 2021, Tamiyoz Fuel Company signed a memorandum of understanding with Oman Oil Marketing Company 

(OOMCO), one of the leading Gulf companies in marketing and distribution of fuel and lubricant products, 

the memorandum aims to expand the company's operations throughout Saudi Arabia, specifically, the 

Western and Southern regions. As a result of the memorandum, a commercial franchise agreement was 

forged. Thus, several fuel stations are planned and under construction in the Western and Southern regions, 

some of which have already been commissioned. As part of the expansion plan, other near- and long-term 

projects are being planned to increase the number of stations in the Kingdom. As a result of this memorandum, 

Tamiyoz and OOMCO anticipate expanding their partnership and cooperation more in the future. 

ز للوقود عن توقيع مذكرة تفاهم مع شركة النفط العمانية للتسويق (اومكو)، والتي  في عام 2021 م أعلنت شركة تميُّ

 تعتبر إحدى الشركات الخليجية الرائدة في تسويق وتوزيع منتجات الوقود ومواد التشحيم وفقًا للمعايير الدولية. وكان

 الهدف من توقيع المذكرة بأن تتوسع الشركة بشكل أكبر في المملكة العربية السعودية وخاصّةً في المناطق الإدارية

 الغربية والجنوبية. ونمى عن مذكرة التفاهم بين الشركتين اتفاقية حق الامتياز التجاري والبدء في تخطيط وإنشاء عدد

 من محطات الوقود في المناطق الإدارية الغربية والجنوبية، ومنها ما تم تشغيله والآخر قيد العمل. كما تم تخطيط

 مشاريع أخرى قريبة وبعيدة المدى بهدف زيادة عدد المحطات والتوسع بشكل أكبر, وتسعى الشركتان بأن يعززا من

نطاق الشراكة والتعاون بشكل أكبر في المستقبل

Success Partnersشركاء النجاح
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Success Partnersشركاء النجاح



In 2021, Tamiyoz Fuel Company signed a memorandum of understanding with Oman Oil Marketing Company 

(OOMCO), one of the leading Gulf companies in marketing and distribution of fuel and lubricant products, 

the memorandum aims to expand the company's operations throughout Saudi Arabia, specifically, the 

Western and Southern regions. As a result of the memorandum, a commercial franchise agreement was 

forged. Thus, several fuel stations are planned and under construction in the Western and Southern regions, 

some of which have already been commissioned. As part of the expansion plan, other near- and long-term 

projects are being planned to increase the number of stations in the Kingdom. As a result of this memorandum, 

Tamiyoz and OOMCO anticipate expanding their partnership and cooperation more in the future. 

 
Contact Us

 Tamiyoz.com/home    ،

Tamiyoz Tamiyoz Tamiyoz

Tamaiz.sales@gmail.com


